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PROTOKÓŁ NR XLII/2022 
Sesji Rady Gminy Lipka 

odbytej dnia 24 listopada 2022 roku 
w  Gminnym Ośrodku Kultury w Lipce 

 
 

Sesja odbyła się w godzinach 1300 – 1425  
 
Udział wzięli: 
 

• 13  radnych    
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu 
     • 15  sołtysów  
Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
     • Zaproszeni goście 
Lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Obecni: 
Przemysław Kurdzieko Wójt Gminy Lipka 
Anna Orzechowska  Sekretarz Gminy Lipka 
Izabela Lewandowska  Zastępca Skarbnika Gminy Lipka 
 
Termin, miejsce i porządek obrad podane zostały do publicznej wiadomości w sposób 
zwyczajowo przyjęty – załącznik nr 4 do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Otwarcia czterdziestej drugiej Sesji Rady Gminy Lipka dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
Lipka Piotr Wandas, który przywitał Wójta Gminy Lipka Przemysława Kurdzieko, Panią 
Sekretarz Annę Orzechowską, Panią Izabelę Lewandowską – zastępcę Skarbnika oraz 
wszystkich radnych i zaproszonych gości.   
  
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
  
Prowadzący obrady stwierdził, że na 15 radnych według listy obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 13 radnych wobec czego Rada Gminy Lipka jest władna podejmować prawomocne 
uchwały. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że w zarządzeniu z dnia 18 
listopada 2022 roku przedstawiony został porządek obrad. Zapytał, czy są propozycje jego 
zmiany?  
Wójt zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał:  
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h) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipka, działka numer 
ewidencyjny 57 położona obręb 0024 Batorowo, gm. Lipka.  
i) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipka, działka numer 
ewidencyjny 133/4 położona obręb 0029 Wielki Buczek, gm. Lipka  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
zmian do porządku obrad. 
 „za”               13 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Małaszniak) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Załącznik nr 5 – głosowanie imienne.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
zmienionego porządku obrad. 
 „za”               13 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Małaszniak) 
„przeciw”  0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Załącznik nr 6 – głosowanie imienne. 
 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że protokół z XLI Sesji Rady 
Gminy Lipka był do wglądu w Urzędzie Gminy, w Biurze Rady- pokój nr 1. Został również 
przesłany drogą elektroniczną wszystkim radnym. Do dnia sesji nie wpłynęły uwagi do 
protokołu, w związku z tym zaproponował głosowanie nad jego przyjęciem. 
„za”   13 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Małaszniak) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka  Nr XLI/22. 
Załącznik nr 7 – głosowanie imienne. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas wspólnie z Wójtem Gminy Lipka 
przywitali ucznia Szkoły Podstawowej w Łąkiem Ksawerego Byłeń, który zajął III miejsce w skok 
wzwyż z wynikiem 120 cm w zawodach Lekkoatletyczne Nadzieje Olimpijskie 2022 w Poznaniu 
oraz 26 miejsce w Polsce w dwuboju. Wójt wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy Lipka 
wręczyli uczniowi stypendium sportowe oraz  list gratulacyjny.  

Kolejnym nagrodzonym uczniem przez Wójta i Przewodniczącego Rady Gminy Lipka 
został Miłosz Bindek, który zajął II miejsce w skoku wzwyż z wynikiem 123 cm w zawodach 
Lekkoatletyczne Nadzieje Olimpijskie 2022 w Poznaniu oraz zajęcie 16 miejsca w Polsce w 
dwuboju.  

Przewodniczący wspólnie z Wójtem na koniec jeszcze raz pogratulowali uczniom i 
rodzicom osiągniętych wyników sportowych i życzyli dalszych sukcesów.  
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5. Informacja Wójta oraz Przewodniczących Komisji Rady Gminy Lipka                                                       
z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu Pan Paweł Tuschik  poinformował 
radnych, że komisja obradowała w dniu 23 listopada 2022 roku. Poruszane były tematy takie 
jak: 

• Analiza wniosków złożonych do projektu budżetu na 2023 r. 

• Informacja z pozyskanych środków unijnych na działalność szkół, przedszkoli, żłobka 
oraz na zajęcia dodatkowe (ostatnie pięć lat). 

• Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na XLII Sesję Rady Gminy Lipka. 
 

Przewodnicząca Komisji Socjalnej i Porządku Publicznego Danuta Polak poinformowała 
radnych, że Komisja obradowała w dniu 22 listopada 2022 roku. Poruszane były tematy takie 
jak: 

• Analiza działalności GOK Lipka. 

• Analiza działalności Koła Aktywni 55 plus „Sami Swoi”. 

• Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na XLII Sesję Rady Gminy 
Lipka.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Pan Krzysztof Olczak 
wspomniał, że Komisja obradowała 21 listopada 2022 roku. Poruszane były tematy takie jak: 

• Informacja o stanie nawierzchni dróg gminnych (odwodnienie, przepusty i po-
bocza). 

• Informacja z przygotowania Gminy Lipka do zimy. 

• Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na XLII Sesję Rady Gminy 
Lipka. 

 
Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pan Kazimierz Jaszczyk poinformował, że 

Komisja rozpatrywała skargę i podjęła uchwałę w dniu 15 listopada 2022 roku.  
 
Wójt Gminy Lipka Przemysław Kurdzieko poinformował wszystkich, że realizowane są 

projekty:  
- Cyfrowa Gmina w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020, na 

kwotę 167 400,00 zł- 100 % dofinansowania, przygotowanie przetargu na zakup wyposażenia 
serwerowni 

- Cyfrowa Gmina -Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym –„Granty 
PPGR”. – oferty od Wykonawców do dnia 28 listopada  

- Modernizacja stacji uzdatniania wody Debrzno Wieś 
- Przebudowa dróg dojazdowych do placówek oświatowych Nowe Potulice etap I 
- Budowa hali sportowej – do końca roku mają zostać zamontowane okna.  
- Budowa Centrum Sportowo-turystycznego w Łąkiem 
- Dostępny Samorząd – dostosowanie budynku dla osób niepełnosprawnych  
Ponadto Wójt dodał, że zakończyliśmy realizacje projektów : remont drogi w Debrznie Wsi, 

zagospodarowanie terenu rekreacyjnego w Debrznie Wsi (71 388,00 zł) i Małym Buczku. (113 
467,50 zł).  

Kolejno Wójt wspomniał, że przetarg na zakup i dostawę laptopów w dniu 23.11.2022 
zgodnie z ogłoszeniem o zamówieniu przetargu nieograniczonego miało nastąpić otwarcie 
ofert na zakup  i dostawę 281 sztuk laptopów. Przetarg nie został rozstrzygnięty z powodu 
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nadesłania w przeddzień składania ofert zapytania od Wykonawcy, które sugerowało, ze 
Specyfikacja Techniczna Sprzętu może w pewien sposób zawężać grono Wykonawców którzy 
chcieliby stanąć do przetargu i zaproponować swój sprzęt.  

Zgodnie z Ustawą Prawo Zamówień Publicznych niemożliwa była zmiana zapisów 
Specyfikacji oraz przedłużenie terminu składania ofert w tym postępowania z racji zbyt 
krótkiego czasu - otwarcie ofert zaplanowane było dnia następnego  o godzinie 09:00.  

Należy dodać , że na chwilę unieważnienia postępowania ( godzina 15:30 we wtorek ) 
niestety ale też nie otrzymaliśmy żadnych ofert.  

Podjęta została decyzja o zmianie Specyfikacji technicznej sprzętu komputerowego oraz o 
ogłoszeniu kolejnego postępowania przetargowego w tym tygodniu. Mamy nadzieje że 
dostawa sprzętu nastąpi na koniec roku.  

Kolejno Wójt wspomniał, że dnia 04 grudnia odbędą się Mikołajki, na które wszystkich 
serdecznie zapraszamy. 

Gospodarz Gminy wspomniał również, że jesteśmy na etapie przyjmowania wniosków – 
zapotrzebowanie na węgiel. Na dzień dzisiejszy  zostało złożonych 147 wniosków na 400t 
węgla. Wójt dodał, że cały czas można jeszcze składać takie zapotrzebowanie. Wójt 
poinformował radnych, że będzie nas obsługiwać firma Węglokoks, obecnie czekamy na odbiór 
węgla. Ponadto Wójt dodał, że podpisaliśmy umowę z firmą Euromasz na dostawę węgla.  

Wójt na koniec swojej wypowiedzi poinformował radnych, że został rozstrzygnięty przetarg 
na odbiór odpadów komunalnych. Wójt dodał, że są   dwa sektory: miejski (Złotów) i wiejski 
(gdzie jest Lipka)- stawki pozostały bez zmian czyli 25,65 zł za 1 osobę. Mamy najniższą stawkę 
w Wielkopolsce.  

Gospodarz Gminy wspomniał również, że odbyło się spotkanie ze Starostą i Dyrektorem 
Powiatowego Zarządu Dróg w Złotowie na temat przebudowy dróg gminnych.  

Na koniec Wójt poinformował wszystkich, że zmarła wieloletnia Pani Skarbnik Pani Helena 
Chałubek. Wójt złożył wyrazy współczucia dla rodziny zmarłej.  

 
 
6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.  
 

• Radna Danuta Polak podziękowała za odśnieżenie miejscowości Smolnica, oraz 
zapytała o pobocze na Winiarnię.  

• Radny Łukasz Kwaśniak zapytał się o drogę w Białobłociu, kiedy będzie zrobiona? 

• Radna Hanna Kowalska z kolei zapytała się czy będzie robione pobocze z Kiełpina do 
Józefowa?  

• Przewodniczący Rady Gminy Lipka zapytał się Wójta jakie są konsekwencje 
wprowadzenia ustawy odnośnie ograniczania energii elektrycznej? 
 
Odpowiedzi Wójta Gminy Lipka  
 

• Wójt poinformował Przewodniczącego Rady Gminy Lipka, że odbyło się spotkanie z 
dyrektorami placówek oświatowych i kulturalnych na temat wprowadzenia 
oszczędności oraz z wszystkimi stałymi komisjami Rady Gminy Lipka.  

• Wójt wspomniał, że Gminy stosują takie ograniczenia jak: wyłączają co drugą lampę 
uliczną, wyłączają wszystkie lampy od 23.30 do 04.30, albo nic nie robią. Wójt 
powiedział, że jakąś decyzję musimy podjąć.  
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Odpowiedzi Starosty Złotowskiego  
 

• Starosta powiedział, że pamięta o wszystkich inicjatywach, ale po 24 lutym 
wszystko się zmieniło, wzrosły koszty. Zadania, które miały być zrealizowane 
muszą poczekać. Starosta wspomniał, że na ostatnim spotkaniu z Wójtem 
rozmawiali o drodze w Łąkiem (przejście przez całą miejscowość od Gorzelni). 
Starosta dodał, że chce złożyć wniosek na ok 7-8 mln zł). Starosta dodał, że 
złożyli też wniosek na poszerzenia poboczy, ale niestety nie przeszedł.  

• Starosta dodał, że pamięta o drodze w Białobłociu i Małym Buczku.  

• Natomiast jeśli chodzi o drogę Lipka-Czyżkowo to musimy najpierw zrobić 
projekt przebudowy tej drogi.  

• Starosta wspomniał, że będą mieli problem z ograniczeniem zużycia energii w 
szpitalu i szkołach. Są to takie miejsca, gdzie będzie trudno zaoszczędzić. 
Starosta dodał, że będzie robione lądowisko dla helikopterów w szpitalu, 
ponieważ obecne nie spełnia wymogów.  

• Na koniec swojej wypowiedzi Starosta powiedział, że sytuacja finansowa 
Starostwa jest ciężka, ze względu na wzrost cen za energię.  
  

7. Sprawy różne i zapytania uczestników sesji.  

• Sołtys Smolnicy Pani Danuta Polak zapytała się do kiedy gospodarstwa domowe mają 

złożyć oświadczenia do Enea odnośnie zwiększenia zużycia energii do 3000kw? 

• Wójt poinformował Panią sołtys, że niedługo pojawi się komunikat, gdzie mieszkańcy 

zostaną o wszystkim poinformowani.  

• Radny Paweł Tuschik wspomniał, że zjeżdżając z ronda w kierunku Batorówka brakuje 

kawałek asfaltu.  

• Sołtys Wielkiego Buczka poinformował Starostę, że według niego słaba jest efektyw-

ność pracy pracownika Powiatowego Zarządu Dróg w Złotowie, który wykasza pobocza 

dróg powiatowych.  Na koniec sołtys podziękował za odśnieżenie Wielkiego Buczka.  

• Starosta poinformował sołtysa Glugla, że nie ma takiej kontroli nad pracownikami PZD, 

ale wszystko przekaże dyrektorowi Jaskólskiemu. Dodał również, że powiat ma bardzo 

dużo dróg i nie ma takiej możliwości, aby wszystkie drogi były odśnieżone. Kierowcy 

muszą dostosować prędkość do panujących warunków.  

• Radny Paweł Tuschik z kolei poinformował wszystkich, że on akurat widział jak pracow-

nik PZD w Złotowie wykonywał sumiennie i starannie swoją pracę (odkrzaczanie).  

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę od godz. 1345 do 1400  
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8. Podjęcie uchwal w sprawie:  

 
a) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Lipka, warunków i zasad korzystania z nich oraz opłat za ich korzystanie 
 

Pani Sekretarz poinformowała radnych, że niniejsza uchwała była omawiana na wszystkich 
Komisjach stałych. Projekt uchwały powstał na wniosek rodziców dzieci dojeżdżających do 
szkoły z Nowego Buczka.  

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapro-
ponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Małaszniak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 8  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XLII/335/22 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Lipka, warunków i zasad korzystania z nich 

oraz opłat za ich korzystanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 
b) rozpatrzenia petycji 

 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował radnych, że petycja do-

tyczyła stworzenia Młodzieżowej Rady . Jeśli będzie taka potrzeba, to ją rozważymy, ale nikt z 
zewnątrz nie będzie nam narzucał co mamy robić.  

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
Wójt dodał, że jesteśmy otwarci na takie inicjatywy. Dodał, że autor petycji nie jest mieszkań-
cem naszej Gminy. Jeśli pojawi się taki wniosek od naszej młodzieży to jesteśmy otwarci na 
takie inicjatywy.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapropo-
nował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów (nieobecni: T. Kowalski, K. Małaszniak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 10  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XLII/336/22 w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu.  
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c) wyrażenia woli odpłatnego nabycia działki numer ewidencyjny 46/24 położonej ob-

ręb geodezyjny 0017 Lipka, gm. Lipka  

Pani Sekretarz poinformowała radnych, że wyraża się wolę odpłatnego nabycia na 

rzecz Gminy Lipka działki nr ewidencyjny 46/24, położonej obręb geodezyjny 0017 Lipka, 

gm. Lipka, powierzchnia 0,0023 ha. Nieruchomość nr ewidencyjny 46/24 stanowić będzie 

mienie Gminy Lipka. Cenę nabycia nieruchomości ustalono na kwotę  50,00 zł za 1m2.  

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym za-
proponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  

„za”  13 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Małaszniak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 12  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XLII/337/22 w sprawie wyrażenia woli odpłatnego nabycia działki numer 
ewidencyjny 46/24 położonej obręb geodezyjny 0017 Lipka, gm. Lipka stanowi załącznik 
nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

 
d) określenia rodzajów świadczeń oraz warunków i sposobu ich przyznawania  w ra-

mach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Lipka 

 
Pani Sekretarz poinformowała radnych, że niezależnie od przysługującego nauczycielowi      

i członkom jego rodziny prawa do świadczeń z ubezpieczenia zdrowotnego, organy 
prowadzące szkoły/przedszkola zobowiązane są do corocznego przeznaczania w budżetach 
odpowiednich środków finansowych z przeznaczeniem na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 
korzystających z opieki zdrowotnej a także określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w 
ramach tej pomocy oraz warunków i sposobów ich przyznawania. 

Stosownie do art. 91 d pkt 1 w/w ustawy kompetencje w zakresie uchwalania regulaminu 
przysługują radzie gminy. 

Realizując zapis ustawowy Rada Gminy Lipka przeznacza corocznie w budżecie Gminy 
środki finansowe z przeznaczeniem na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z 
opieki zdrowotnej. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym za-
proponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  

„za”  13 głosów (nieobecni: T. Kowalski, K. Małaszniak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
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Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 14  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XLII/338/22 w sprawie określenia rodzajów świadczeń oraz warunków                  
i sposobu ich przyznawania  w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół                        
i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Lipka stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
 
e) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych 
szkół i placówek oświatowych 
 

Pani Sekretarz poinformowała radnych, że  Rada Gminy zobowiązana jest do dostosowania 
swojego prawodawstwa do obowiązującego prawa i podjęcia uchwały ww. sprawie. 
Jednocześnie należy podkreślić, że zwrot kosztów przewozu następuje po zawarciu umowy 
pomiędzy Wójtem a rodzicem dziecka niepełnosprawnego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym za-
proponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Małaszniak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 16  – głosowanie imienne.  

 
Uchwała nr XLII/339/22 w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 
będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i 
uczniów niepełnosprawnych szkół i placówek oświatowych stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu.  
 

f) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Złotowskiego 
 

Pani Izabela Lewandowska – zastępca Skarbnika Gminy Lipka poinformowała radnych, że 
Komendant Powiatowy Policji w Złotowie wystąpił do Gminy Lipka w dniu 2 listopada 2022 
roku z wnioskiem o dofinansowanie zadania pn. „Zakup samochodu osobowego dla Komendy 
Powiatowej Policji w Złotowie”. We wniosku określono, że zakup realizowany będzie przez 
Powiat Złotowski. Zgodnie z art. 220 ustawy o finansach publicznych gmina może udzielić 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej lub pomocy rzeczowej.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapro-
ponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
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„za”   13 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Małaszniak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 18  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XLII/340/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Złotowskiego 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
 

g) zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2022 rok  
 

Pani Izabela Lewandowska  poinformowała radnych, że zwiększa się planowane dochody 
o kwotę 174.090,00 zł, oraz ustala się łączną kwotę dochodów budżetu na 2022 rok w 
wysokości 39.199.415,62 zł 

Z tego: 
1) dochody bieżące w wysokości        34.216.136,69 zł 
2) dochody majątkowe w wysokości  4.983.278,93 zł  
Ponadto zmniejsza się planowane wydatki o kwotę 174.090,00 zł i ustala się łączną kwotę 

wydatków budżetu na 2022 rok w wysokości 43.139.924,98 zł  
Z tego: 
1) wydatki bieżące w wysokości  34.622.177,23 zł 
2) wydatki majątkowe w wysokości 8.517.747,75 zł 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym za-
proponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”  13 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Małaszniak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 20  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XLII/341/22 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2022 rok 
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
 
g) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipka, działka numer 
ewidencyjny 57 położona obręb 0024 Batorowo, gm. Lipka 
 

Pani Sekretarz poinformowała radnych, że wyraża się zgodę na oddanie w dzierżawę 
na czas oznaczony - 5 lat, w formie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomość - 
działkę numer ewidencyjny 57 (RV”) o pow. 0,2783 ha,  położoną obręb 0024 Batorowo z 
przeznaczeniem na działalność rolniczą. Cena wywoławcza rocznej stawki czynszu wynosi   
170,00  zł. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
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uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym za-
proponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”  13 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Małaszniak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 22  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XLII/342/22 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Lipka, działka numer ewidencyjny 57 położona obręb 0024 Batorowo, 
gm. Lipka stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 
h) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipka, działka numer 

ewidencyjny 133/4 położona obręb 0029 Wielki Buczek, gm. Lipka 
 

Pani Sekretarz poinformowała radnych, że stawki wyraża się zgodę na oddanie w 
dzierżawę na czas oznaczony - 5 lat, w formie przetargu ustnego nieograniczonego 
nieruchomość - działkę numer ewidencyjny 133/4 („RIVB”) o pow. 0,4474 ha,  położoną obręb 
0029 Wielki Buczek z przeznaczeniem na działalność rolniczą. Cena wywoławcza rocznej stawki 
czynszu wynosi   381,00  zł. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym za-
proponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   13 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Małaszniak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 24  – głosowanie imienne.  

 
Uchwała nr XLII/343/22 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Lipka, działka numer ewidencyjny 133/4 położona obręb 0029 Wielki Buczek, gm. 
Lipka stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu. 
 
11. Zakończenie sesji.     

Przewodniczący Rady Gminy Lipka na koniec podziękował  za udział w XLII Sesji Rady 
Gminy Lipka.   
Na tym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:                             Piotr Wandas 
 
 
Monika Gręba               Przewodniczący Rady Gminy Lipka 


